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ACTA DE LA REUNIÓ CELEBRADA PEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL EL DIA 22 
DE MARÇ DE 2022 

En el Centre de Congressos d'Elx, a les 18.10 hores del dia 22 de març de 2022, prèvia 
convocatòria realitzada a aquest efecte, es reuneixen els membres del Consell Escolar Municipal 
(CEM), a fi de celebrar reunió plenària ordinària. 

Ostenta la Presidència la tinenta d'alcalde d'Educació, Universitat i Escoles Infantils, Sra. M. 
José Martínez Gutiérrez. 

Hi assisteixen els senyors i senyores vocals: 

 

 

Pares/Mares/Alumnes Situació 

Juan Antonio Carretero Ponce Hi assisteix  

Irene Romero Moreno Hi assisteix 

Juan José García Fenoll Hi assisteix 

Juan Manuel Segura García Hi assisteix 

Rosa M. Moya Martínez Hi assisteix 

Esther Rico Botella Hi assisteix 

José Antonio Alarcón Gómez Hi assisteix 

José Antonio Morillas Esteve No hi assisteix 

Razvan Vasile Botis Hi assisteix 

Professors/PAS Assistència 

Encarnación Ibarra Martínez Hi assisteix 

Miquel Blanes Esclapez  Hi assisteix 

María Lilia Marinez Galvany Hi assisteix 

M. Virtudes Martínez Castro Hi assisteix 

M. Soledad Bleda Hi assisteix 

M. Josefina Segura Trepichio Hi assisteix 

Sergio Manuel Carbonell Peral  Hi assisteix 

Diego García Alfaro Hi assisteix 

M. del Mar Ibarra Ferrández  Hi assisteix 

Directors/es Assistència 

Alfredo García Mas Es disculpa 

Antonio Francisco Vicente López Hi assisteix 

Jesús Román García Hi assisteix 

Administració Educativa Assistència 

Ester Álvarez Es disculpa 

Teresa Parreño Sevilla Hi assisteix 

Organitzacions Sindicals Assistència 

Asunción Tomás Igual Hi assisteix 

Rosa M. Estopiñán de Sus Hi assisteix 

Associacions de Veïns Assistència 

Bernardo Sánchez Moreno No hi assisteix 

Ajuntament Assistència 

Héctor Diez Pérez Es disculpa 

Drets socials Assistència 

Mariano Valera Pastor Es disculpa 
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Hi assisteixen com a convidats:  

La Sra. Elena Bonet del grup PP, el Sr. Felip Sànchez del grup municipal Compromís, la Sra. Paz 
Gallud del grup Ciutadans i la Sra. Ana Romero del grup VOX 

Actua com a secretària la cap de la Secció Tècnica d'Educació, la Sra. Nuria Peral Rodríguez. 

 

ORDRE DEL DIA 

1r. Aprovació o modificació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2n. Informe Sra. presidenta. 

              3r. Valoració i al·legacions, si procedeix, de l’Arranjament Escolar 2022/23. 
4t. Escrits presentats davant aquest CEM. 
5é. Preguntes i suggeriments. 

 
1r. Aprovació o modificació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

         Es corregeixen dues errates en les dades de dos membres. 
2n. Informe Sra. presidenta 

La Sra. presidenta procedeix a informar de la situació actual dels projectes del Pla Edificant: 
Cada projecte continua avançant en la fase corresponent. El més significatiu és que estan en fase 

d'adjudicació d'obra la construcció del gimnàs del CEIP López Orozco, la reparació del gimnàs i 
menjador del CEIP El Palmerar i l'ampliació del CEIP La Baia, i d'aquestes dues últimes actuacions ja hi 
ha proposta d'adjudicació. 

S'han aprovat els projectes bàsics del nou CEIP Les Arrels (núm. 37) i del CEE Verge de la Llum, i 
està en fase d'adjudicació de redacció de projecte i assistències tècniques de l'ampliació del CEIP 
Rodolfo Tomás i Samper. 

Es troba en fase de delegació de competències la retirada de fibrociment dels CEIP Sanchis 
Guarner, L'Alcúdia i Miguel de Cervantes. 

 
Quant a infraestructures educatives, la Sra. Martínez destaca dues qüestions, la retirada de les 15 

prefabricades de l'institut de la Torreta, que ja s'ha dut a terme. I la firma de l'inici d'obra de demolició 
i construcció del nou col·legi La Pau de Torrellano, les obres del qual s'iniciaran en breu i que tindrà 
com a resultat un nou centre educatiu sostenible, on l'eficiència energètica estarà garantida. 

 
Passa a comentar el Projecte Fem Escola II. L'Ajuntament ha rebut la subvenció destinada a 

municipis de la Comunitat Valenciana per a la realització d'activitats extraescolars, complementàries, 
culturals i esportives dirigides a la seua població escolar entre 3 i 18 anys, FEM ESCOLA II amb un total 
de 278.084,49 €. Les activitats educatives que s'estan realitzant són, entre altres el reforç escolar, salut 
mental, suport d'activitats diverses en els centres, teatre… 

Explica als membres del CEM que el programa municipal d'Absentisme Escolar ha canviat de 
denominació i passa a dir-se servei d'Orientació a Famílies, Prevenció de l'Abandó Escolar i Control de 
l'Absentisme. S'han iniciat les Escoles de Famílies i s'han incorporat les TIS als centres de secundària 
durant un any. 

Quant a l'escolarització per al curs 2022/2023, s'han proposat 8 aules de 2 anys en el municipi per 
a centres d'infantil i primària. S'ha treballat conjuntament amb inspecció educativa i el departament 
de manteniment amb la finalitat de comprovar la viabilitat de la seua posada en marxa. 

Respecte a l'escolarització sobrevinguda de refugiats ucraïnesos s'està treballant d'acord amb les 
instruccions de la Conselleria. 

S'informa de l'aprovació del Protocol de Preemergències de centres educatius per la JGL el passat 
27de desembre de 2021. I comunica als membres que se'ls enviarà per correu electrònic. 
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3r.  Arranjament Escolar 2022/23. Al·legacions. 

La Sra. presidenta, procedeix a explicar el document de l’Arranjament Escolar remés per la 
Conselleria d'Educació. El més significatiu és l'habilitació de les aules de 2 anys. 

Intervé la representant de l'Administració, la Sra. Teresa Parreño, la qual comenta que no hi ha 
hagut canvis significatius en l’arranjament escolar respecte al curs passat. Que s'han presentat 4 
al·legacions, de les quals dos no corresponen a aquest procediment. Són les al·legacions del López 
Orozco i del Reis Catòlics. Comenta que no és el moment de revisar aquestes qüestions, que es poden 
resoldre en el moment de la matriculació. 

Quant a l'habilitació de les aules de 2 anys, la Sra. Teresa Parreño, comenta que la seua 
habilitació passa pel compromís d'adequació per part de l'Ajuntament. Quasi sempre és un tema 
d'adequació de lavabos. Que s'han presentat dos al·legacions, del CEIP Giner de los Rios i del CEIP 
Miguel de Cervantes. Les al·legacions es basen en temes d'infraestructures i patis. 

La Sra. presidenta comenta que s'han visitat i valorat les adequacions de tots els centres i 
sembla ser que en aquests dos centres és on més dificultats tècniques hi ha. 

La Sra. Irene Romero pregunta per què s'ha proposat el Miguel de Cervantes i no un altre de la 
zona. La Sra. presidenta respon que s'ha proposat en aquells centres on hi havia interés i espai. 

La Sra. M. Sol Bleda comenta que des de CCOO s'entén que és un compromís polític, però no a 
qualsevol preu, ni passant per damunt de moltes coses que s'han aconseguit en els últims anys. Que 
alguns centres perdran espais com biblioteques… 

 La Sra. presidenta contesta que no és a qualsevol preu, que es mira pel bé comú i 
afavoreix la igualtat d'oportunitats. 

 La Sra. M. Virtudes Martínez corrobora les paraules de M. Sol i la Sra. Rosa Estopiñán, 
a més, afig que no és tan urgent l'habilitació d'aquestes aules, ja que estan les EI. 

La Sra. M. Lilia secunda el que s’ha dit anteriorment i comenta que els equips directius del 
Giner de los Rios i Miguel de Cervantes no estan d'acord amb l'habilitació d'aquestes aules. El Miguel 
de Cervantes té a més l'aula específica. Considera que és una necessitat social, però que els espais han 
de ser adequats. La dotació de les aules no s'està fent i la substitució de l'educadora en cas de baixa 
costa molt de suplir. 

 
El Sr. Carretero proposa si es poden buscar altres alternatives. La Sra. Parreño proposa al CEIP 

Ramón Llull, ja que la comunitat educativa està d'acord a habilitar una aula. 
La Sra. Josefina Segura dona suport a les al·legacions i a tot el que s’ha comentat i afig que els 

centres educatius a Elx no estan preparats per a assumir aquestes aules. 
 

Davant les al·legacions presentades per ambdós centres, el CEM decideix per unanimitat 
acceptar-les i elevar-les a la Direcció General. 
 

4t. Escrits presentats davant aquest CEM. 

 S'ha rebut un escrit dirigit a la senyora presidenta, de la Conselleria d'Educació amb les 
instruccions que s’han de seguir per a l'escolarització de l'alumnat refugiat que vaja arribant a la nostra 
ciutat. 

   5é. Precs i Preguntes 

La Sra. M. Lilia trasllada al CEM la preocupació del CEIP Casablanca i Ausiàs March respecte al 
curs que ve. La Sra. Martínez respon que per al mes d'abril tindrà lloc una reunió amb la unitat tècnica 
de Conselleria per a veure en quina situació està l'edifici. D'altra banda, una vegada arribe la 
matriculació es veurà la demanda d'aquests dos centres i es prendran les decisions pertinents. El més 
probable és que el curs comence com estan en aquests moments i amb els números sobre la taula es 
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veurà si es crea un únic col·legi i s'habilita l'espai que hi ha ara amb Edificant. La Sra. Rosa Moya 
demana que les decisions es prenguen al més prompte possible, ja que aquest problema ve de molts 
anys arrere. 

La Sra. Asunción Tomás ratifica totes les al·legacions a les aules de 2 anys i expressa que si 
s'habiliten cal dotar-les amb material i personal suficient. Pregunta a l'Administració quants tècnics hi 
hauria en cas d'habilitar dues aules en un mateix centre. La Sra. Parreño no sap exactament quantes hi 
hauria, per experiència d'altres municipis, probablement seria una per a les dues aules. La Sra. Tomás 
destaca el greuge comparatiu entre les aules de 2 anys dels col·legis i les de les EI, ja que la ràtio no és 
la mateixa. La Sra. presidenta proposa que elaboren un escrit i el presenten en el pròxim CEM per a 
elevar-lo a la D.T. 

El Sr. Antonio Vicente pregunta per l'adscripció del CEIP Mestre Canaletes, al que se li respon 
que no hi ha encara una resolució definitiva. Comenta també l'absència de neteja després del 
menjador en els centres de jornada partida, així com la no recollida de les restes orgàniques de les 
papereres habilitades amb aquesta finalitat. Se l’insta a enviar peticions al departament municipal de 
neteja. 

El Sr. Juanjo García exposa al CEM la dificultat per a cobrir llocs no docents en els centres de 
NEE. La Sra. Presidenta proposa incorporar-ho a l'escrit i elevar-lo a la D.T. 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’alça la sessió a las 19.30 hores, en el dia i lloc de 
l’encapçalament. 

 

 

                                                                                                                     La secretària 

Vist i plau                                                                         
M. José Martínez Gutiérrez 

Presidenta del Consell Escolar Municipal 
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